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Często słyszymy, że będący u uzdrowiciela znajomy posiadał
klątwę pokoleniową i dlatego w życiu mu nie szło. Jedna klątwa
to standard. Czasami okazuje się, że uzdrowiciel duchowy mówi
o kilku a nawet kilkunastu klątwach, które źle wpływają na
nasze życie. Czym są klątwy pokoleniowe? Czy można je odczynić
–  ściągnąć?  Czy  niestabilny  stan  polityczny  w  Polsce,  od
zarania dziejów ma negatywny wpływ na nas i nasze państwo
tylko dlatego, że ciążą na nim poważne klątwy rzucone przez
papieży,  arcybiskupów  i  biskupów.  Historia  mówi  o  takich
klątwach, niestety nadal działających.
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